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Abstract (en)
[origin: CN114643514A] The invention relates to a finishing system (10) comprising a finishing device (12) and a workpiece (14) to be finished, the
finishing device comprising: a workpiece receiving device (18) and a rotary drive; a first finishing tool (26) and a first oscillating driver; the workpiece
(14) has a circumferential surface (34) which extends about the workpiece axis of rotation (24) and a second workpiece surface which extends in
a plane which intersects the workpiece axis of rotation, the circumferential surface and the second workpiece surface adjoining one another in a
transition region (50), and wherein the second workpiece surface extends in a plane which intersects the workpiece axis of rotation (24). The first
working area (66) of the first finishing tool is arranged spatially offset with respect to the second working area (68) of the second finishing tool.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Finishbearbeitungssystem (10), umfassend eine Finishbearbeitungsvorrichtung (12) und ein finishend zu bearbeitendes
Werkstück (14), wobei die Finishbearbeitungsvorrichtung aufweist: eine Werkstückaufnahmeeinrichtung (18) und einen Rotationsantrieb,
ein erstes Finishwerkzeug (26) und einen ersten Oszillationsantrieb, ein zweites Finishwerkzeug (38) und einen zweiten Oszillationsantrieb,
wobei das Werkstück (14) aufweist: eine sich um die Werkstückrotationsachse (24) herum erstreckende Umfangsfläche (34) und eine zweite
Werkstückoberfläche, die sich in einer Ebene erstreckt, welche die Werkstückrotationsachse schneidet, wobei die Umfangsfläche und die zweite
Werkstückoberfläche in einem Übergangsbereich (50) aneinander angrenzen, und wobei ein erster Arbeitsbereich (66) des ersten Finishwerkzeugs
zu einem zweiten Arbeitsbereich (68) des zweiten Finishwerkzeugs räumlich versetzt angeordnet ist.
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